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  امام فكرش را هم نمي كرد... 
 تقي دژاكام در توئيتي مي نويس��د: ام��ام خميني فكرش را 
هم نمي كرد كه نتيجه اش )احمد خميني( براي مرگ ناصر 

ملك مطيعي تسليت بگه... خدا گوگوش را حالا حالاها حفظ كنه!
 قدر آزادي

حسين كازروني در توئيتي نوشته: قدر آزادي رو مردم مظلوم بحرين ميدونن. 
وقتي به خاطر يك توئيت يا ريتوئيت مطلبي كه فقط كنايه به حكومت داشته 
باشه، سه تا پنج سال زندان بايد تحمل كنن! اينجا همه ما از همه سلايق از بالا تا 

پايين حاكميت و قوا رو چپ و راست مي كنيم، حتي يه تذكر نمي گيريم. 
 امضاي پمپئو تضمين است!

حسين منصوري در توئيتي كنايه وار در مورد به هم خوردن ديدار ترامپ و رهبر 
كره شمالي مي نويسد: احتمالاً سپاه كره شمالي موشك پرتاب كرده و روش شعار 
ضد اسرائيلي نوشته كه توافقشون رو به هم بزنه وگرنه امريكا كشوري نيست كه 

بزنه زير توافق، امضاي پمپئو هم تضمينه!
 و باز شارلي ابدوي هتاك

كاربري به نام حسين هم با انتشار عكس روي جلد نشريه شارلي ابدوي فرانسه 
كه كاريكاتوري ميمون وار از يك خانم محجبه است، مي نويسد: اين خانم مريم 
بوجيتو هس��تن كه اخيراً به عنوان رئيس اتحاديه ملي دانش��جويان دانشگاه 
سوربون فرانس��ه انتخاب شده، حالا مجله ش��ارلي ابدو به خاطر محجبه بودن 
اون رو به ميمون تشبيه كرده. وزير فرانسوي گفته كه با ساختار فرانسه سازگار 

نيست، فرانسه مهد دموكراسي و عشق شمع به دستان عاشق سفارت!
زماني كه نشريه شارلي ابدو به دليل توهين به پيامبر)ص( مورد حمله عوامل 
داعش قرار گرفت، محمد قوچاني تيتر يك نش��ريه اش را به »من ش��ارلي ابدو 

هستم« اختصاص داد. 

بروجردی: با اروپا اتمام حجت كنيد
رئيس كميسيون امنيت ملي و سياست خارجي 
مجل�س تأكيد ك�رد ك�ه تي�م مذاكره  كننده 
ايران بايد ب�ا طرف اروپايي اتم�ام حجت كند. 
علاءالدين بروج��ردي در گفت وگو با تس��نيم، با 
بيان اينكه اروپايي ها پس از خروج امريكا از برجام 
برابر يك آزمون تاريخي ب��زرگ قرار دارند، گفت: 
تيم مذاكره كننده كش��ورمان پ��س از ارائه مجوز 
از سوي شوراي عالي امنيت ملي اقدام به مذاكره 

با طرف هاي اروپايي كرده است.  وي با بيان اينكه تيم مذاكره كننده كشورمان 
بايد با طرف هاي اروپايي  اتمام حجت كند، ادامه داد: امروز پس از خروج امريكا از 
برجام اقدامات عملي براي جمهوري اسلامي ايران مهم است و بايد تضمين هاي 
لازم براي ادامه برجام از سوي آنها به ما داده شود.  رئيس كميسيون امنيت ملي 
و سياست خارجي مجلس با بيان اينكه در مذاكره با اروپايي ها بايد بر اين نكته 
تأكيد شود كه شركت هاي اروپايي در ايران حضور پيدا كنند، تصريح كرد: آنها 
بايد به تعهدات خود عمل و قراردادهايي را كه در دوران برجام بسته اند، عملي 

كنند. امروز ايران از اروپايي ها ضمانت هاي اجرايي مي خواهد. 
---------------------------------------------------------

پذيرش FATF بايد همراه با حق تحفظ باشد
عض�و فراكس�يون نمايندگان ولاي�ي مجلس 
اعتق�اد دارد صحبت در مورد مح�ور مقاومت 
و ح�زب الله خ�ط قرم�ز اس�ت و در م�ورد 
آن مذاك�ره نمي كني�م ل�ذا ب�راي پذي�رش 
FATF ح�ق تحف�ظ باي�د مدنظ�ر باش�د. 
حميدرضا فولادگر در گفت وگ��و با خانه ملت، در 
خصوص ابعاد لوايح چهارگانه مرب��وط به مبارزه 
با پولش��ويي و تأمين مالي تروريسم و ارتباط آنها 

با برجام، گفت: نباي��د مذاكرات با اروپايي ها را به موض��وع FATF گره بزنيم.  
نماينده مردم اصفهان در مجلس شوراي اسلامي با اشاره به اينكه لوايح مذكور 
از لوازم تحقق FATF محسوب مي شود، اظهار كرد: نمايندگان مجلس رأي 
دارند الحاق دولت جمهوري اس��لامي ايران به كنوانسيون بين المللي مقابله با 
تأمين مالي تروريسم مجدداً در كميسيون امنيت ملي به طور دقيق بررسي شود 
تا منافع ملي حفظ شود. بايد با سيستم بانكي دنيا ارتباط داشته باشيم اما نبايد 

شرايط را طوري رقم بزنيم كه به منافع ملي لطمه وارد شود. 
وي در خصوص اينكه آيا پذيرفت��ن FATFموجب ايجاد نگراني در مواجهه با 
موضوعاتي مانند محور مقاومت و حزب الله مي ش��ود، تصريح كرد: اگر نتوانيم 
حق تحفظ در خصوص برخي مسائل مانند سياس��ت هاي منطقه اي و تعريف 
تروريسم را در پذيرش FATF مدنظر قرار ندهيم، اين ابهام بيشتر مي شود كه 
بايد چشم بسته شرايط غربي ها را بپذيريم.  عضو فراكسيون نمايندگان ولايي 
مجلس شوراي اسلامي با اش��اره به اينكه در اصلاح قانون مبارزه با پولشويي و 
اصلاح قانون مبارزه با تأمين مالي تروريسم حق تحفظ در مورد تعريف تروريسم 
را مورد توجه قرار داده و مرجع تشخيص را شوراي عالي امنيت ملي قرار داده ايم، 
خاطرنشان كرد: صحبت در مورد محور مقاومت و حزب الله خط قرمز است و در 

مورد آن مذاكره نمي كنيم. 
---------------------------------------------------------
اگر در كنار برجام به اقتصاد كشور هم  توجه  مي شد 

وضع تا اين اندازه بد نبود
سخنگوي فراكسيون روحانيت مجلس با بيان 
اينكه تنها عايدي برجام براي ما ايجاد يأس در 
جامعه بود، تصريح كرد: اگ�ر آقايان در زماني 
كه به دنب�ال برج�ام بودند، به اقتصاد كش�ور 
هم توجه مي كردند وضع تا اين اندازه بد نبود. 
حجت الاس��لام نصرالله پژمان ف��ر در گفت وگو با 
فارس، با اشاره به تأكيد رهبر معظم انقلاب مبني 
بر تكيه بر توان داخلي در مسائل اقتصادي گفت: 

آنچه مس��لم اس��ت اينكه بناي كش��ورهاي غربي چه در برجام و چه در ادامه 
مذاكرات بر اين نيست مشكلي از مشكلات كشور ما را حل كنند. 

وي افزود: كشورهاي غربي تمام تلاش شان بر اين است كه بتوانند مانع پيشرفت 
و توسعه فعاليت كش��ور ما شوند و نسبت به كش��ور ما رفتار كاملًا خصمانه اي 
دارند و اين موضوع، موضوعي نيست كه ما بخواهيم نسبت به آن ساده انگاري 
كنيم و از كن��ار آن به راحتي عبور كنيم. رفتار كش��ورهاي غربي در گذش��ته 
نيز همين گونه بوده و الان هم به همين ترتيب اس��ت. س��خنگوي فراكسيون 
روحانيت مجلس اظهار داشت: در موضوع برجام به رغم معطل كردن كشور در 
چند سال گذشته، تنها عايدي اين توافق براي ما احساس نااميدي و يأسي بود 
كه در جامعه ما ايجاد ش��د و اين حاصل رفتار اشتباه افرادي است كه احساس 
مي كنند با غربي ها مي توانند با سياست تنش زدايي مسائل را حل و فصل كنند. 
پژمان فر خاطرنشان كرد: امروز در جامعه ما به جاي اميد، نااميدي تزريق شده و 
اگر بخواهيم كارنامه دولت را معرفي كنيم، دولت نااميدي و دولت يأس و دولت 
بن بست و دولت وادادگي اس��ت. وي افزود: ما بايد به سمتي حركت كنيم كه با 
اتكا به ظرفيت هاي خودمان، مشكلاتمان را حل و فصل كنيم، چراكه تجربه نشان 
داده پيش از اين نيز ما در اين امر موف��ق بوده ايم و حال هم می توانيم با اين روش 
مشكلات مان را حل كنيم. سخنگوي فراكسيون روحانيت مجلس اظهار داشت: 
بزرگ ترين مشكلات و معضلات كشور با تكيه بر توان داخلي قابل حل است و بايد 
به اين به چش��م يك فرصت نگاه كرد و نبايد اين فرصت را با بازي هاي اروپايي و 
همپالگي هاي امريكا تضييع كرد. امروز بايد به سمت فعال كردن بخش هاي داخلي 
در حوزه اقتصاد برويم و اگر اين آقايان در زماني كه به دنبال برجام بودند، در كنار 
اين كار به مسائل اقتصادي كشور اعتنا و توجهي مي كردند، وضع تا به اين حد بد 
نبود و قطعاً امريكايي ها اين احساس را نداشتند كه بتوانند با اين رفتار بسيار زشت 

با مردم ما برخورد كنند.

چهرهها

وزي�ر دف�اع درخص�وص بح�ث مذاك�رات 
موش�كي كه مطرح ش�ده اس�ت، گفت: يقيناً 
در ح�وزه موش�كي و دفاع�ي ب�ا هيچ ك�س 
مذاك�ره نخواهي�م داش�ت و در اي�ن ح�وزه 
با س�رعت بيش�تري راه را ادامه خواهيم داد. 
به گزارش فارس، امير س��رتيپ امي��ر حاتمي در 
مراسم گراميداش��ت چهارم خرداد، روز مقاومت 
و پايداري دزفول طي س��خناني اظهار داشت: در 

دفاع مقدس آموختيم كه براي كس��ب موفقي��ت بايد روي پاي 
خود بايستيم؛ موضوعي كه امروز به آن عمل كرديم زيرا با همين 
درسي كه آموختيم اكنون تمام نيازمندي هاي نيروهاي مسلح در 
بخش هاي مختلف را خودمان تأمين مي كنيم و در اين راه از كسي 

هم اجازه نمي گيريم. 
 وزير دفاع با بيان اينكه امروز دشمنان ما كه در صدر آنها امريكا 
قرار دارد به دنبال آن هستند تا قدرت دفاعي ما را محدود و با آن 
مقابله كنند، تصريح كرد: با تكيه بر ق��درت دفاعي عزت خود را 
حفظ خواهيم كرد، روزي كه هواپيماي مسافري ما را بر فراز خليج 
فارس ساقط كردند و فرمانده آن ناو امريكايي را مورد تشويق قرار 
دادند اگر توانمندي هاي دفاعي امروز را داشتيم، آن ناو را به قعر 
دريا مي فرستاديم به نحوي كه حتي جسد فرمانده اين ناو هم به 

دست نيايد. 
وزير دفاع تأكيد كرد: توانمندي هاي دفاعي ما عليه كساني به كار 
گرفته مي ش��ود كه بخواهند عليه مردم كشورمان تعدي داشته 
باشند، برخي ها ياوه ها و حرف هايي مي زنند كه در شأن خودشان 
اس��ت در حالي كه آنها بايد تاريخ را بخوانن��د، غربي ها اين راه را 

رفتند و ديدند نمي توانن��د مقابل ملت ما كاري از 
پيش ببرند چون ملت ما درس آموخته مكتب امام 
خميني و مقام معظم رهبري است.   حاتمي تصريح 
كرد: دشمن را ش��ناختيم و به وظيفه خود عمل 
كرده و لحظه به لحظه قدرت دفاعي كشورمان را 
افزايش خواهيم داد تا دشمن بداند هيچ لحظه اي 

دستش به خاك ما نخواهد رسيد. 
  بدعهدي امريكا در برجام 

به ضرر صلح و ثبات دنيا خواهد بود
وزير دفاع همچنين در جمع خبرنگاران با اشاره به برجام گفت: 
برجام قراردادي است كه به تصويب شوراي امنيت سازمان ملل 
رسيده و تعهداتي را طرفين اين قرارداد پذيرفتند، در اين بين 
ما به عنوان يكي از طرفين اين معاهده ب��ه تمام تعهدات خود 

عمل كرديم. 
امريكايي ها هر چن��د در برابر اين ق��رارداد از هم��ان ابتدا هم 
بدعهدي كردند و هم جس��م و روح برجام را نق��ض كردند اما 

ديگران بايد آن را جبران كنند. 
ملت ما تاكنون سرافراز بوده و در آينده هم سرافراز خواهد بود 
زيرا براي صلح و ثبات به تعه��دات خود عمل كرد و اگر ديگران 
عمل نمي كنند، اين به ضرر صلح و ثبات و امنيت دنيا خواهد بود.  
وزير دفاع درخصوص بحث مذاكرات موش��كي كه مطرح شده 
است، گفت: آيا امريكايي كه بدعهدي مي كند قابل اعتنا و اعتماد 

است كه چنين موضوعي را مطرح كند؟
 يقيناً در حوزه موش��كي و دفاعي با هيچ كس مذاكره نخواهيم 
داشت و در اين حوزه با سرعت بيشتري راه را ادامه خواهيم داد. 

رئيس س�تاد انتفاضه و ق�دس ب�ا تأكيد بر 
اينكه پيروزي نهايي ملت مظلوم فلس�طين 
درآين�ده اي ن�ه چن�دان دور رق�م خواهد 
خ�ورد، گفت: جناي�ات صهيونيس�ت ها در 
شهيد و زخمي كردن فلس�طينيان در غزه، 
خلل�ي در ع�زم راس�خ و اراده پولادين اين 
م�ردم مق�اوم در بازپس گيري حق مس�لم 
خ�ود از متج�اوزان ايج�اد نخواه�د ك�رد. 

به گزارش سپاه نيوز، رمضان شريف در دومين نشست ستاد 
برنامه ريزي مراسم روز جهاني قدس سال 1397 كه با حضور 
مسئولان و نمايندگان سازمان ها و نهادهاي دولتي و مردمي 
فعال در حوزه فلسطين برگزار ش��د، با اشاره به ژرف انديشي 
امام در نامگ��ذاري آخرين جمعه ماه رمض��ان به عنوان »روز 
جهاني قدس« گفت: وفاق و همدلي جهان اسلام در حمايت 
از مردم فلسطين و ابراز انزجار نس��بت به اشغالگري و تجاوز 

صهيونيست ها تبديل شده است. 
وي تحولات اخير در سرزمين هاي اش��غالي و جنايات رژيم 
جعلي و منحوس صهيونيستي در به شهادت رساندن 70 نفر 
و زخمي كردن هزاران فلسطيني مظلوم را ادامه افشاي خوي 
سلطه گري امريكا و جنايات ضدانساني صهيونيست ها عنوان 
و خاطرنش��ان كرد: به رغم ظلم آش��كاري كه بر مردم مقاوم 
فلسطين ش��ده و اينكه جنايات اس��رائيل غاصب وجدان هر 
انس��ان آزاده و جوياي حق و حقيقت را در اقصي نقاط جهان 
آزرده اس��ت، اما متأس��فانه نه تنها موضع منسجم و قاطعي 
از سوي برخي كش��ورهاي عربي در قبال اين جنايات اتخاذ 

نشده، بلكه شاهد چشم پوشي از آن در نهايت 
وقاحت هستيم. 

رمضان شريف در ادامه خاطرنشان كرد: وضعيت 
بهداش��ت و درمان مجروحان و آسيب ديدگان 
ناشي از ددمنشي صهيونيست ها اوضاع غزه را 
به سبب محاصره چند س��ال گذشته با سختي 
و دشواري مواجه س��اخته است اما اين اتفاقات 
خللي در عزم راس��خ و اراده پولادين اين ملت 
مقاوم در بازپس گيري حق مس��لم خود از تجاوزگران ايجاد 
نخواهد كرد و به ياري خدا پيروزي نهايي در آينده اي نه چندان 
دور رقم خواهد خورد.  وي با تأكيد بر اينكه نبايد از جنجال هاي 
رسانه اي لابي صهيونيستي و امريكا هراس داشت، گفت: پاسخ 
اخير جبهه مقاومت به حماقت صهيونيست ها در بلندي هاي 
جولان كه ب��راي اولين ب��ار در تاريخ ش��كل گيري اين رژيم 
منحوس به وقوع پيوست، به نوعي واقعيت اين رژيم جعلي را 

آشكار و هراس و بيم آنان را نزد همگان نمايان ساخت. 
رئيس س��تاد انتفاضه و قدس در ادامه افق آينده فلس��طين 
را بنابر وعده مق��ام معظم رهبري )مدظل��ه العالي( در اينكه 
صهيونيست ها 25 سال آينده را نخواهند ديد، روشن توصيف 
و تصريح كرد: امروز شاهد موج جديدي از همدلي و وحدت در 
ميان گروه هاي مختلف فلسطيني و ورود نسلي جوان، مجاهد 
و پرشور به ميدان مبارزه با اسرائيل هستيم كه به ياري خداوند 
متعال توطئه امريكايي- صهيونيستي انتقال سفارت امريكا 
به بيت المقدس مقدمه اي بر تس��ريع روند انحطاط اين رژيم 

جعلي خواهد بود. 

وزير دفاع و پشتيباني نيروهاي مسلح:

در حوزه دفاعي با هيچ كس مذاكره نمي كنيم
شريف در دومين نشست ستاد برنامه ريزي روز قدس: 

جنايات صهيونيست ها خللي در اراده مردم فلسطين ايجاد نمي كند

نگاهي به اظهار نظرها و شرايط فعلي مجلس نشان 
مي دهد تركيب هيئت رئيسه مجلس در انتخابات 
اين هفته دچ�ار تغيير اساس�ي نخواهد ش�د. 
س��ومين انتخابات هيئ��ت رئيس��ه مجلس دهم 
چهارشنبه هفته جاري برگزار مي شود؛ رقابتي كه 
تقريباً نتيجه آن از هم اكنون قابل پيش بيني است. 
واقعيت اين اس��ت كه رقابت بر سر كرسي رياست 
دهمين دوره مجلس شوراي اسلامي تنها در اولين 

سال آن جدي بوده است.
 زماني كه اصلاح طلبان با تكيه ب��ر ورود جدي و 
دوباره به مجلس در پي رياس��ت عارف بر مجلس 
بودند كار ب��ه آنجا كش��يد كه حت��ي در ابتداي 
ش��كل گيری مجلس علي لاريجاني و محمد رضا 
عارف دو جلسه جداگانه براي آشنايي نمايندگان 

با همديگر ترتيب دادند. 
اگرچه روي كاغ��ذ نمايندگاني ك��ه ميثاق نامه 
فراكس��يون اميد را امضا كرده بودند، به ظاهر در 
اكثريت قرار داش��تند و رقابت اي��ن دو نزديك به 
نظر مي رسيد، اما روابط پشت پرده نشان داد تا چه 
اندازه اصل لابي در مجلس دهم مهم و مؤثر است. 
روابط نزديك لاريجاني با دولت و در پي آن حمايت 
از لاريجاني سبب ش��د تا تعداد آراي عارف از 100 
رأي بالاتر نرود؛ دقيق��اً به تع��داد نمايندگاني كه 
به ميثاق نامه خود در پيوس��تن به ليست اميد در 
انتخابات مجلس عمل كردند.  عارف در س��ال هاي 
بعد از رقابت بر س��ر انتخابات رياست مجلس كنار 
كشيد و در سال  دوم نيز لاريجاني با اكثريت قاطع 

توانست بر كرسي رياست بنشيند. 
  ظاهراً عارف بناي ورود دوباره به اين رقابت 

را ندارد
 محمدرضا نجف��ي عضو فراكس��يون اميد چندي 
پيش گف��ت: در صحبت هاي��ي كه با آق��اي عارف 
داش��ته ام، چيزي از وي نش��نيدم كه نشان دهنده 
اين باش��د كه وي تمايلي ب��راي كانديداتوري در 
انتخابات هيئت رئيس��ه مجلس داشته باشد، بنده 
چنين برداشتي ندارم كه آقاي عارف بخواهد در اين 

مسئله ورود كند. 
حالا و در آستانه سومين دوره انتخابات نيز انتخاب 
لاريجاني به عنوان رئيس مجلس قابل پيش بيني 
است با اين تفاوت كه شايد روش و منش وي با دو 

دوره قبلي رياست وي تفاوت چشمگيري كند. 
شايد به جرئت بتوان گفت مجلس شوراي اسلامي 
در طول 9 دوره گذش��ته هيچ گاه چنين در حالت 
انفعال قرار نداش��ته است.   هماهنگی صددرصدي 
دولت با مجلس سبب شده تا مهم ترين ابزار نظارتي 

مجلس روي دولت كارايي خود را از دست بدهد. 
بسياري از طرح هاي استيضاح و سؤال از نمايندگان 

مدت ها در هيئت رئيسه مجلس متوقف مي شود و 
اگر با فش��ار نمايندگان متقاضي و پس از مدت ها 
تأخير اين طرح به صحن علني برسد، به راحتي وزير 
مربوطه با رأيي بيشتر از جلسه رأي اعتماد خود به 

صندلي وزارت برمي گردد. 
آش��نا ترين مصداق بر اين روند استيضاح همزمان 
سه وزير در ماه پاياني سال گذشته بود كه در نهايت 
هر سه وزير توانستند رأي اعتماد از مجلس كسب 

كنند. 
جالب ترين نمونه هم در اين ميان عباس آخوندي 
وزير راه و شهرسازي بود كه هم در مجلس نهم و هم 
در مجلس دهم توانسته است، دست انداز استيضاح 

را رد كند. 
اينجاس��ت كه اهميت لابي اين چنين برجسته به 
چش��م مي آيد. ماجرا زماني مشخص ش��د كه در 
واكنش به عدم رأي آوردن حبيب الله بي طرف براي 
وزارت نيرو برخي اصلاح طلبان از جلس��ات پشت 
پرده نمايندگان ب��ا بي طرف و درخواس��ت برخي 

امتيازات ويژه خبر دادند. 
لابی ها به حدي آش��كار بود كه صداي فراكسيون 

اميد نيز درآمد. 

عليرضا رحيمي نماينده مردم ته��ران در مجلس 
شوراي اسلامي با اشاره به مسائل موجود در مجلس 
از تنزل جايگاه مجلس در بين س��اير قوا ش��كايت 
مي كند و دلي��ل آن را عملكرد برخ��ي نمايندگان 

مي داند.  
 فراكس�يون اميد از بدعهدي هاي گذشته 

گلايه مند است
غير از رياس��ت مجلس كه تكليف روش��ن است به 
نظر مي رسد فراكس��يون ها توان خود براي گرفتن 
ساير كرسي های هيئت رئيس��ه متمركز كرده اند، 
به خصوص كه برخي نمايندگان فراكسيون ولايي 
مجلس نيز به دنبال حذف علي مطهري از س��مت 

نايب رئيسي مجلس هستند. 
با اين حال جبهه مستقلين ولايي كه نقش مهمي 
به دليل يكس��ان بودن س��هم فراكس��يون اميد و 
فراكس��يون مس��تقلين در تصميمات مجلس ايفا 
مي كند، همچنان از حضور علي مطهري به عنوان 

يكي از نايب رئيسان مجلس حمايت مي كند. 
با توجه به عملكرد علي مطهري و مسعود پزشكيان و 
رضايتمندي اعضاي فراكسيون مستقلين از فعاليت 
آنها در سال گذشته پيش بينی می شود گزينه آنها 

به عنوان نواب رئيس همين دو شخص است.
 لاهوتي تأكيد كرد آنچه در فراكس��يون مستقلين 
مطرح اس��ت، ائتلاف ب��ا دو فراكس��يون ديگر در 
صورت تمايل آنان و ارائه فهرس��ت مشترك است. 
لاهوتي همچنين گفت كه نبايد به گونه اي ش��ود 
كه فراكسيون ما به صورت مجزا و فراكسيون اميد و 

ولايي هم براي خود ليستي جداگانه ارائه دهند. 
در اين ميان به نظر مي رسد ائتلاف فراكسيون اميد با 
فراكسيون مستقلين براي ارائه يك ليست مشترك 
جدي تر به نظر برسد، البته خاطره تلخ عهدشكني 
فراكس��يون مس��تقلين در انتخابات قبلي رياست 
مجلس سبب شده تا فراكس��يون اميد هم كمي با 

احتياط در اين باره وارد عمل شود. 
به گفت��ه تاب��ش احتم��ال اينك��ه ائتلاف��ي بين 
فراكس��يون هاي »امي��د«، »مس��تقلين ولايي« و 
»نمايندگان ولايي« براي انتخابات هيئت رئيس��ه 
پارلمان شكل بگيرد، وجود دارد اما هنوز اين ائتلاف 

قطعي نيست.
 او با بيان اينك��ه هنوز جزئي��ات چگونگي ائتلاف 
فراكسيون ها براي انتخابات هيئت رئيسه مجلس 
مشخص نيست، گفت: اگر ما در فراكسيون اميد در 

اين ائتلاف براي انتخابات هيئت رئيسه مجلس به 
تفاهم رسيديم، ليست مشترك مي دهيم، در غير 
اين صورت در فراكسيون اميد و هر فراكسيون ديگر، 
كانديداهاي مدنظر خود را ب��راي انتخابات هيئت 

رئيسه پارلمان معرفي مي كنيم. 
تابش ائتلاف با س��اير فراكس��يون ها را مشروط به 
برخي شرايط عنوان كرد و گفت: اگر مبناي ائتلاف 
بين فراكس��يون ها براي انتخابات هيئت رئيس��ه 
مجلس، منطق و عقلانيت باش��د و س��هم خواهي 
نباشد، براساس وزن فراكسيون ها، مي توانيم ائتلاف 

انجام دهيم. 
 خبرهايي كه از راهروهاي مجلس به گوش مي رسد 
نشان مي دهد مذاكرات بر سر نحوه ائتلاف همچنان 
ادامه دارد و اين احتمال به صورت جدي وجود دارد 
كه در لحظات آخر هر س��ه فراكس��يون به صورت 

مستقل وارد عرصه انتخابات هيئت رئيسه شوند. 
 فراكسيون ولايي چه مي گويد

موضع فراكس��يون ولايي نيز درب��اره انتخابات تا 
حدودي مبهم به نظر مي رسد.

 به دليل اجماع نظر فراكس��يون اميد و فراكسيون 
مستقلين بر سر رياست لاريجاني، فراكسيون ولايي 
تمايلي به ورود به عرصه انتخابات ندارد و تمركز خود 

را بر رقابت بر ساير كرسي ها متمركز كرده است. 
حميد رضا جاجي بابايي رئيس فراكس��يون ولايي 
مجلس با اشاره به اينكه احتمال دارد اين فراكسيون 
بر هر 12 عضو هيئت رئيس��ه گزينه مستقل ارائه 
دهد، به امكان ائتلاف با ساير فراكسيون ها اشاره كرد 
و گفت: هيچ صحبتي در اين خصوص با هيچ كس 
نكرده ايم، ما اهل تعامل هستيم، در حال صحبت 
هستيم اما با هيچ فراكسيوني درباره كرسي رياست 

به جمع بندي نرسيده ايم. 
اگر به جمع بندي برس��يم آن را م��لاك عمل قرار 
مي دهيم، در غير اين صورت مستقلًا تصميم گيري 

مي كنيم. 
 بي تفاوتي نمايندگان  به وجهه مجلس 

با جمع بندي اظهار نظرها و شرايط حاكم بر فضاي 
مجلس مي توان اين طور نتيجه گرفت كه احتمال 
به وجود آمدن تغييرات اساس��ي در هيئت رئيسه 
مجلس اندك اس��ت و اگر تغييري ص��ورت بگيرد 
اين تغيير در كرس��ي هاي حاشيه اي هيئت رئيسه 

خواهد بود. 
حال سؤال اين اس��ت كه آيا نمايندگان به جايگاه 
مجلس در افكار عمومي نمي انديشند و ادامه رويه 
قبل را به ضرر جايگاه مجلس نمي دانند؟ اين سؤالي 
است كه بايد نمايندگان به صورت جدي به آن فكر 
كنند، چراكه فرصت نمايندگي آنان به سرعت در 

حال گذر است. 

پيش بينی ها از نتايج  انتخابات هيئت رئيسه مجلس

»فرمان« مجلس دست به دست نمی شود 

مي گوي�د،  ته�ران  اس�لامي  انق�لاب  دادگاه  رئي�س 
اته�ام نازني�ن زاغ�ري در پرون�ده جدي�دي كه ب�راي او 
تش�كيل ش�ده امنيتي اس�ت و قرار ش�ده پس از معرفي 
وكي�ل از س�وي وی، جلس�ه دادگاه تش�كيل ش�ود. 
حجت الاسلام موسي غضنفرآبادي در گفت وگو با تسنيم درباره 
آخرين وضعي��ت پرونده جدي��د نازنين زاغري تبع��ه ايراني- 
انگليسي كه پيشتر در پرونده ديگري به پنج سال حبس محكوم 
شده است، اظهار كرد: هنوز در اين پرونده وقت رسيدگي تعيين 
نشده است. قرار شده زاغري وكيل معرفي كند و بعد از آن جلسه 

دادگاه برگزار شود. 
غضنفرآبادي اتهام زاغري در پرونده جديد را امنيتي عنوان كرد 

اما نگفت كه اين اتهام جاسوسي است يا اتهام ديگري. 
نازنين زاغري تبعه ايراني - انگليسي است كه 15 فروردين سال 
1395 توسط نيروهاي سازمان اطلاعات سپاه كرمان در فرودگاه 

امام خميني)ره( دستگير و به كرمان منتقل شد. 
سپاه ثارالله كرمان 26 خرداد س��ال 95 طي اطلاعيه اي از اين 
دستگيري به عنوان دس��تگيري يكي از سرش��بكه هاي اصلي 
وابسته به بيگانگان كه مأموريت هاي مختلفي در راستاي تحقق 

اهداف شوم دشمنان نظام انجام داده بود، ياد كرد و در اين باره 
توضيح داد: »وي با عضويت در ش��ركت ها و مؤسس��ات بيگانه 
در طراحي و اجراي پروژه هاي رس��انه اي و س��ايبري با موضوع 
براندازي نرم نظام مقدس جمهوري اس��لامي مشاركت داشته 

است. 
نامبرده يكي از سرشبكه هاي اصلي مؤسس��ات معاند بوده كه 
تحت هدايت و حمايت س��رويس هاي رس��انه اي و جاسوس��ي 
دولت هاي بيگانه فعاليت ه��اي مجرمانه خود را طي س��اليان 

گذشته انجام داده است.« 
پرونده زاغري براي ادامه رس��يدگي  به دادستاني تهران انتقال 
يافت و پ��س از انجام تحقيق��ات و بررس��ي هاي لازم، با صدور 
كيفرخواس��ت به دادگاه انقلاب ارجاع شد و ش��عبه 15 دادگاه 
انق��لاب، زاغري را به پنج س��ال حب��س محكوم ك��رد كه اين 

محكوميت در دادگاه تجديدنظر تأييد شد. 

  اعتراض داعشي ها به حكم اعدام
رئيس دادگاه هاي عمومي و انقلاب اسلامي تهران درباره پرونده 
هش��ت عامل داعش در حمله تروريس��تي به مجلس شوراي 
اسلامي و حرم امام خميني )ره( اظهار كرد: تمام متهمان اين 

پرونده به حكم دادگاه اعتراض كرده اند. 
با اعتراض متهمان به حكم صادره، پرونده براي رس��يدگي در 

مرحله تجديدنظر به ديوان عالي كشور ارسال مي شود.
  گفتني است متهمان اين پرونده جزو تروريست هايي بودند كه 
خرداد سال گذشته در حمله به مجلس  شوراي اسلامي و حرم 
مطهر امام خميني)ره( مشاركت داشتند كه در شعبه 15 دادگاه 
انقلاب به رياست قاضي صلواتي محاكمه و به اتهام معاونت در 

افساد في الارض مستحق اعدام شناخته شدند.
 اين پرونده در مجموع 26 متهم دارد كه رسيدگي به پرونده 18 

متهم باقي مانده طي ماه هاي آتي انجام مي شود. 

رئيس دادگاه انقلاب: 

 اتهام پرونده جديد »زاغري« امنيتي است

امنيتي

مهديپورصفا
گزارش


